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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. október 19-én 

               16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Miskolczi Ferenc      alpolgármester  

 

Béni Norbert   képviselő 

Molnár Gyula László  képviselő 

Nagy Zsolt         képviselő 

Nagyné Szigeti Mária  képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda  jegyző  

   Terbéné Szabolcsi Györgyi  hatósági csoportvezető 

 

 

Nem volt jelen:  Horváth Éva    polgármester  

Dombi Norbert         képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nagy tisztelettel köszöntöm a mai testületi ülésen a 

képviselőket, jegyző asszonyt, a hivatal dolgozóit, a Közösségi Ház dolgozóit és a televízió 

előtt a kedves nézőket. A mai ülést én fogom levezetni a polgármester asszony távollétében. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 tagja közül 5 fő jelen van, a Testület 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet 

(felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt. 

Aki elfogadja, hogy „A házi gyermekorvosi praxis betöltésével kapcsolatos intézkedések” 

tárgyú előterjesztés zárt ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

255/2023.(X.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „A házi 

gyermekorvosi praxis betöltésével kapcsolatos intézkedések” tárgyú, 

163/2023. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) A talajterhelési díjról szóló 3/2012. (II.27.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

(162/2023.) 

2.) A közterületi térfigyelő kamerarendszer működtetéséről szóló 1/2017. (I.31.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (166/2023.) 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (164/2023.) 

4.) Bölcsőde téli zárva tartása (161/2023.) 

5.) Napsugár Alapítvány a Gyermekekért kérelme (168/2023.) 

6.) Beszámoló a 2023. I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (167/2023.) 

7.) Jelentés a településrendezési eszközök készítésére vonatkozó indikatív ajánlatkérés 

eredményéről (169/2023.) 

8.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (165/2023.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) A talajterhelési díjról szóló 3/2012. (II.27.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

(száma: 162/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet az alábbi módosítással: 2. melléklet 2. Házikerti 
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locsolás pontjába kerüljön be, hogy május 1-től szeptember 30-ig kelljen fizetni az 1 l/m2/nap 

átalánydíjat. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal javasolja, 

hogy a 2. melléklet 2. Házikerti locsolás pontjába kerüljön be, hogy május 1-től szeptember 

30-ig kelljen fizetni az 1 l/m2/nap átalánydíjat. 

A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal a fenti módosítással elfogadásra javasolja a rendelet 

tervezetet. 

 

Terbéné Szabolcsi Györgyi hatósági csoportvezető: Annyi kiegészíteni valóm lenne, és ezt 

tisztáztuk a Pénzügyi Bizottság ülésén tegnap, hogy a házikerti locsolásra megállapított 

átalánynak a díja az a talajterhelési díjat csökkentő tényező. Ez az átalány nem azért kerül 

megállapításra, hogy talajterhelési díj kapcsolódik hozzá, hanem ez egy csökkentő tényező a 

környezetterhelési díjról szóló törvény értelmében a locsolási célra használt vízmennyiséget le 

kell számítani a talajterhelési díjról. Van realitása annak, hogy a május 1-től szeptember 30-ig 

terjedő időszak vonatkozásában számoljunk csak a locsolással, mint csökkentő tényezővel. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Amit a kertben kilocsolunk öntözésre annak nincs 

talajterhelési díj vonzata, csak, amit a lakásban. Azt állapítja meg az átalánydíj, akinek nincs 

mérője, hogy milyen mértékben kell kiszámítani. A lakásban nem használt vízre vonatkozik a 

talajterhelési díj.  

Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A talajterhelési díj azokat érinti, akik nincsenek a 

közcsatornára rácsatlakozva.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a bizottságok által javasolt módosítással a 

rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

31/2023.(X.24.) RENDELETE: 

 

a talajterhelési díjról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

2.) A közterületi térfigyelő kamerarendszer működtetéséről szóló 1/2017. (I.31.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 166/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? Nem 

volt. Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi 

rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

32/2023.(X.24.) RENDELETE: 

 

a közterületi térfigyelő kamerarendszer működtetéséről szóló 1/2017. 

(I.31.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 164/2023.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? Nem 

volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

256/2023.(X.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

167/2023.(V.25.), 224/2023.(VIII.31.), 231/2023.(IX.28.), 

239/2023.(IX.28.), 245/2023.(IX.28.), 246/2023.(IX.28.), 

248/2023.(IX.28.), 249/2023.(IX.28.), 250/2023.(IX.28.), 

252/2023.(IX.28.),             253/2023.(IX.28.),               254/2023.(IX.28.). 

 

 

4.) Bölcsőde téli zárva tartása (száma: 161/2023.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ezt a bizottsági ülésen is megkérdeztem, hogyha az 5 főt 

nem éri el, de mondjuk 4 kisgyerek van, akkor a bölcsőde valamelyik környező település 

bölcsődéjével kapcsolatban lesz és a gyermekek elhelyezését biztosítani tudja, ha a szülőnek 

munkába kell mennie. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen, erről van szó.  

Van valakinek véleménye, kérdése, javaslata? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

257/2023.(X.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek napközbeni ellátását biztosító önkormányzati intézmények 

közül 

 

a Bölcsőde zárva tartását  

2023. december 21-től 2024. január 1-éig 

 

engedélyezi, feltéve, hogy az előzetes igényfelmérést követő esetleges 

változás következtében az ellátást igénylő gyermekek száma nem éri el 

az 5 főt és nem lesz az igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek. 
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A bezárás előtt legalább 8 nappal az érintett szülőket a bezárás tényéről 

és az időtartamáról az intézményvezető - a polgármester egyidejű 

tájékoztatása mellett – köteles értesíteni. 

 

Határidő a) a polgármester tájékoztatására: 2023. december 20. 

                 b) a Képviselő-testület tájékoztatására: a téli szünet végét 

                     követő első testületi ülés. 

Felelős a) határidőért: Plank Alexandra intézményvezető 

             b) határidőért: Horváth Éva polgármester 

 

 

5.) Napsugár Alapítvány a Gyermekekért kérelme (száma: 168/2023.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, 

hogy a határozati javaslat a) pontjából kerüljön törlésre az angol nyelvvizsga.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a fenti 

módosítással.  

 

Béni Norbert képviselő: Úgy tudom, hogy az angol nyelvvizsga ki van fizetve. Lényegében 

ez vitte el a nagyobb összeget, mert a két évvel ezelőtti 20 ezer forintról 42 ezer forintra 

emelkedett/fő a nyelvvizsga díja. Ezért kérte az alapítvány a támogatást.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A határozati javaslat úgy szól, hogy plusz 50 ezer 

forinttal támogatjuk az alapítványt, amit a következő feladatokra használhat fel, ECDL 

vizsga, nyolcadik osztályos tanulók próbafelvételije.  

Van-e vélemény, kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az ismertetett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

258/2023.(X.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Napsugár Alapítvány a Gyermekekért alapítványt 2023. évben – a 

127/2023.(III.30.) számú határozatban megállapított támogatáson felül 

további – 50.000. - Ft-tal támogatja.  

A támogatás az alábbi feladatokra használható fel: 

a) ECDL vizsga 

b) nyolcadik osztályos tanulók próbafelvételije 

 

A támogatás fedezete az önkormányzat 2023. évi költségvetésének 

általános tartaléka.  
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Felkéri a polgármestert, hogy  

a) jelen határozatról tájékoztassa az alapítványt,  

b) e határozatban foglaltakra a költségvetés soron következő 

módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2023. október 27. 

                  szerződéskötés: 2023. november 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

6.) Beszámoló a 2023. I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról  

(száma: 167/2023.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

                    Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                                                           Humán Bizottság  

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? Nem 

volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

259/2023.(X.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2023. I-III. 

negyedévi szociális ellátásokról szóló – beszámolót e l f o g a d j a. 

 

 

7.) Jelentés a településrendezési eszközök készítésére vonatkozó indikatív ajánlatkérés 

eredményéről (száma: 169/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megkérem jegyző asszonyt, hogy pár szóban ismertesse, 

hogy miről van szó, és miért van erre szükség, mi az az indikatív ajánlat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztés tartalmát. Az indikatív ajánlat az 

egy előzetes tudakozódás, leginkább azért, hogy kell- e közbeszerzéssel számolni a jövő 
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évben – 15 millió nettó a szolgáltatás esetében az értékhatár – ha nem, akkor a 2024. évi 

költségvetés összeállításakor milyen összeggel tervezzünk. Az ajánlatokból látszik, hogy nem 

kell közbeszerzéssel számolni. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? Nem 

volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

260/2023.(X.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

beérkezett indikatív (ajánlati kötöttséggel nem járó) ajánlatok alapján 

megállapítja, hogy Pétfürdő település új településtervének 

elkészíttetéséhez nem szükséges közbeszerzési eljárás. 

 

2. Felkéri a polgármestert, hogy 

a) a települési főépítész közreműködésével készítse el a pályázati kiírást, 

b) tegyen javaslatot a pályázati formára (nyílt vagy meghívásos), 

c) meghívásos pályázatra vonatkozó kiírás esetén jelölje meg a 

meghívandó tervezőket, 

d) a 2024. évi költségvetés előkészítése során az indikatív ajánlatokban 

szereplő tervezési díj figyelembevételével tegyen javaslatot a szükséges 

előirányzat mértékére. 

 

3. Felkéri a települési főépítészt, hogy az új településterv 

előkészítéseként tekintse át ismét részletesen az arculati kézikönyvet és a 

településképi rendelet előírásait. Ha szükséges, készítse el az azok 

módosításának tervezetét úgy, hogy az legkésőbb a 2024. januári 

képviselő-testületi ülésre beterjeszthető legyen. 

 

Határidő 2. pontra: 2024. évi költségvetést megállapító  

                                 képviselő-testületi ülés 

                3. pontra: 2024. január havi testületi ülés 

Felelős   2. pontra: Horváth Éva polgármester 

               3. pontra: Bogdán László települési főépítész 
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8.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (száma: 165/2023.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A helyi vállalatok, cégek anyagai ebben az első 

olvasatban még nincs benne. A bizottságok tárgyalták, módosító javaslat nem érkezett. Van-e 

valakinek kérdése, véleménye, javaslata? Nem volt.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Hulladék szállítás 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hozzászólás, kérdés? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mindennap az óvodával szemben látom, a Liszt Ferenc 

utca 32-es háznál lévő szemétdombot. Rendben van, hogy a lakóknak kell elvinni, most már 

lassan két hónapja ott van a szemét. Az előző ülésen nem mondtam el azt a kis marsbéli 

élményemet, a depónia szemétlerakóban vettem részt egy „kéjutazáson.” Az utánfutót és az 

autót púposra megtömtük és felmentünk a kráter belsejébe, és mindez került 2.160.- forintba, 

a 100 kg szemét lerakása. Ha valaki veszi a fáradtságot és van pénze bútort cserélni és megkér 

valakit, vagy egy kisteherautót odarendel, a régi szemetét fillérekért ki lehet vinni az Inotára a 

szemétlerakóba. Nem a patakpartra, nem az erdő szélére, nem a szemetes mellé, nem kerül 

őrült összegbe, és mégsem nézne ki úgy Pétfürdő, mint egy szemétdomb. Egyszerűen 

felháborítónak tartom, hogy emberek bútort cserélnek, arra van pénz, de arra már nincsen, 

hogy fillérekért megszabaduljanak a szemetüktől. 1 tonna szemét 21.600.- forint.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A héten megrendeltük a Pétkomm Kft-től a Liszt Ferenc 

utcában, a Berhidai úton és a Horizont környékén lévő szemét eltüntetését. Aláírtam a 

megrendelőt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Erre rácsatlakozva hadd mondjam el, hogy innentől fogva 

már nem így működik. Tegnap a Pénzügyi Bizottság ülésén próbáltam elmagyarázni, hogy 

július 1-étől megváltozott a hulladék gyűjtésének, elhelyezésének a sorsa. Hatályon kívül is 

helyeztük azt a rendeletünket, ami a közszolgáltatásról, annak az igénybevételéről szólt. A 

hulladék elszállításra az önkormányzatnak így közvetlen ráhatása nincs. A kötelezettsége a 

közterületen elhagyott hulladékkal kapcsolatban van, azaz az önkormányzatnak össze kell 

szedetni és el kell vitetni. Az össze kell szedni és el kell vitetni a MOHU rendszeren keresztül 

működik. Olyan nincs, hogy a közterületről összeszedett szemetet feldobáljuk a Pétkomm 

autójára és kivisszük a Depónia Kft-éhez, akármilyen olcsóba kerül is. Egyrészt azért, mert a 

Pétkommnak nincs hulladékszállításra engedélye, ha ezt ügyvezető úr megcsinálná, akkor 

törvénytelenséget követne el. Ha ezen a szakaszon véletlenül ellenőrzést kap, akkor meg is 

büntetik, majd az önkormányzatot is. Se törvénysértést, se szabálytalanságot nem követünk el. 

A mai nap folyamán a MOHU rendszeren keresztül megrendeltük a Horizont mögötti rész 

hulladékmentesítését október 25-re, települési vegyes kategóriára. Ugyanakkor megrendeltük 

a Liszt Ferenc utca lomtalanítási hulladékának az elszállítását lom kategóriára. Azért mondom 

így, mert hulladék kategóriánként kell a megrendeléseket ezen a rendszeren keresztül leadni. 
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Elmondtam tegnap is, hogy a hulladék onnantól kezdve hulladék, hogy én kirakom a 

lakásomból, az onnantól fogva a MOHU tulajdona.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egy kis kanyart teszünk bele. A Pétkomm nem a 

depóniába viszi a hulladékot, hanem csak begyűjti az utcáról, hogy ne ott legyen, leteszi 

valamelyik telephelyére és a MOHU kedves munkatársai oda fognak jönni és onnan fogják 

elvinni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azért mondtam, hogy nem, mert ügyvezető úr mondta, 

hogy nem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az ügyvezető úr ezentúl a lombhulladékot sem fogja 

elszállítani? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az ügyvezető úrnak, mint gazdasági társaságnak saját 

magának kellett regisztrálnia a MOHU-ba, mivel ott ő a hulladéktermelő a saját hulladékát 

megrendeli a rendszeren keresztül és úgy viteti el, nem depózza sehol sem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A saját közüzemi vállalatunknak a saját településünkön 

arra sincs jogosítványa, hogy a hulladékot egy saját településünkön lévő telephelyen 

összedeponálja, hogy ne éktelenkedjen addig az utcán, amíg a MOHU munkatársai meg nem 

érkeznek.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nincs.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nagyszerű egy törvényünk van.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Erről nem mi tehetünk.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha jól értem szállítani sem lehet, ezért nem lehet bevinni a 

telephelyre sem.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Persze.  

 

Béni Norbert képviselő: Hallottam a Liszt Ferenc utcát és a Horizont mögötti részt. Berhidai 

út? Azt is jeleztük elég sokszor, hogy a Berhidai úton a régi szemétgyűjtő placcok helye 

lerakóhellyé vált.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A rettenetesen sok szemét, amin nagyon elhűltem, miután 

két hét után végigmentem a Liszt Ferenc utcán és bődület, ami ott volt. Konkrétan a 

rendszerben meg kell jelölni helyrajzi számilag, hogy honnan fogja összegyűjteni a MOHU a 

lomot. Megjelöltük a Liszt Ferenc utca 14. Társasház mögötti részt, ott már van kirakva sok 

minden. Azt fogja tudni csinálni a Pétkomm, hogy azon a napon, amikorra a megrendelés 

szól, akkor az egész utcából odahordja. 8 m3-es konténert rendeltünk a MOHU-tól, és az 

egész utca lomhulladékát egy helyre összegyűjtik és onnan fogják elvinni. Azt gondolom, 

hogy a 8 m3-be a Berhidai úti is belefér. Úgy láttam, hogy a kukák mellett vannak.  

 

Béni Norbert képviselő: Azokon a helyeken van, ahová a kukákat tervezték, de soha nem 

rakták oda.  

 



11 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt gondolom, hogy azok még bele fognak ezek férni. A 

MOHU-t nem érdekli, hogy melyik utcából szedtük össze a lomot.  

 

Béni Norbert képviselő: Mennyibe fog ez kerülni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Pillanatnyilag senki nem tudja megmondani, hogy ez 

mennyibe fog kerülni. Ezen az elektronikus felületen úgy kötődnek a szerződések, hogy egy 

árva forintról nincs szó. Eseti megrendelésről szól mindegyik. Körülbelül annyit tudok 

mondani, hogy 44.- Ft/tonna az önkormányzatoktól a lomhulladék elszállítása.  

 

Béni Norbert képviselő: 44.- Ft/tonna? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Lehet, hogy nem tonna, hanem kilogramm. Sőt biztos. 

Ezeknek a költségére van a környezetvédelmi alapból a polgármester asszonynak egy olyan 

felhatalmazása, hogy ezeket az összegyűlt hulladékokat mindenféleképpen a 

közszolgáltatáson kívül kell elszállíttatni és annak a költséghelynek a terhére. Azért is 

csináltuk meg ma mindkettőt, hogy első körben fogjuk látni, hogy mibe kerül. Erre senki nem 

tudott választ adni. Arra se nagyon fognak választ adni, hogy majd ki lesz az elszállító. A 

rendszeren belül elméletileg ki lehetett volna választani a Várpalotai Közüzemi Vállalatot is, 

ha úgy működne a rendszer. Július 1-je óta nem sikerült úgy összehozniuk. Így a győri régiós 

szolgáltatóhoz ment a megrendelés, az volt a legközelebbi, amit kiválasztottunk. Ügyvezető 

úr beszélt a várpalotai szállításvezetővel a közüzemnél, hogy akkor most mi van, jutottak-e 

előre, mert tudta, hogy tárgyalásban vannak ezzel a céggel, hogy esetleg be tudnak-e férni 

alvállalkozónak. Július 1-jétől a mai napig még nem kaptak se a MOHU-tól, se a cégtől 

választ. Nem tudjuk ki fog jönni a hulladékért.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mikorra van megrendelve? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Október 25-ére a Horizont mögött és október 26-ára a Liszt 

Ferenc utcában.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez a szemétkérdés fel volt vetve mindkét bizottsági ülésen 

is. Elég szomorú helyzet alakult ki. Augusztusban azzal lett elódázva a szemét összegyűjtése a 

Liszt Ferenc utcában és a Berhidai úton, hogy majd az eltántorítja a szemetelőket, hogy ott 

van a kupac. Sajnos nem ez történt, hanem még kerültek rá szemétkupacok. Ha jövőre nézve, 

hogyha elvitetjük a szelektív hulladékgyűjtő konténereket, és tudjuk, hogy mögötte igen 

tetemes mennyiségű szemét van, azt is tudjuk, hogy a szolgáltató ahhoz nem fog nyúlni, ami a 

kuka körül van, akkor talán párhuzamosan kellene ütemezni, hogy mindkét szolgáltatást 

megrendelni, vagy lebeszélni. Úgy jártunk, hogy megszüntettük a szelektív hulladékgyűjtő 

részt, mert borzalmas állapotok voltak és most még kicsit borzalmasabb állapotok lesznek.  

Kérném a lakosságot, és szerintem mindannyiunk nevében mondhatom, hogy most már ők is 

látják, hogy elértünk a szemétügy végére, elég patthelyzet alakult ki, mert sajnos a MOHU 

még nincs a helyzet magaslatán, innentől jelentős összegbe fog kerülni az önkormányzatnak 

minden egyes szemétkupacnak, illegálisan kirakott szemétnek, lomnak az elvitele. Tényleg 

kérem a lakosságot, hogy ne vigyék ki. Nekünk is nagyon komolyan el kell gondolkodni 

azon… ugye már volt egy próbálkozásunk Béni Norbert képviselőtársammal és Nagyné 

Szigeti Mária képviselőasszonnyal arra, hogy valami megoldást találjunk a hulladékkezelésre. 

Ennek neki kell futnunk még egyszer, illetve van egy elfogadott határozatunk, hogy a vezetőt 

be fogjuk hívni. Akkor még a VKSZ vezetőjét. Tovább kell lépnünk, mert egyelőre 

patthelyzetben vagyunk és mint kiderült a jegyző asszony elmondásából is, mostantól a 
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Pétkomm hozzá sem nyúlhat a szeméthez. Még az a segítségünk sincs meg, hogy esetleg ő 

mozgatja akár településen belül. Érthető, hogy az igazgató úr betartja a jogszabályokat. Nem 

akar bajba kerülni. Bajban vagyunk. Nagyné Szigeti Mária képviselőasszonynak teljesen 

igaza van, hogy nem akkora összeg, viszont nem mindenki tudja elszállítani.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha tud venni új bútort, és a régit le tudja vinni a kukáig…  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem mindenki vesz újat, lehet, hogy használtra cseréli le.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Inotáig nem egy őrült összeg kivitetni a szemetet és a 

depóniába nem egy őrült összeg lerakatni. Ez csak akarat kérdése.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Meg kultúra kérdése.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Elsősorban kultúra és akarat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha marad a tendencia, akkor évi 10-15 millió forintunkba 

is belekerülhet mostantól. Ez már nem játék.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ilyenkor a kamerarendszer, és a lakók tudják, hogy ki az, 

aki bútort cserélt, ki az, aki azt a szemetet odadeponálta a kuka mögé, amit senki nem fog 

elvinni, hanem majd egyszer az akárki és még a Pétkomm Kft. sem mozgathatja településen 

belül. Egy szemétkupacon ülünk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megfontolandó, hogy minden ilyen szemétgyűjtő 

központba jó minőségű kamerát kell tenni, ami felismeri az arcot, és azonosítható lesz, mert 

akkor tetten van érve és lehet büntetni. Amíg nem büntetünk, addig mindig mellé fogják rakni 

a szemetet.  

 

Béni Norbert képviselő: A jelenlegi kamerarendszert engedjük már el végre, mert 

problémás. Láttunk nagyon jól, amikor a Településfejlesztési Bizottság ülése volt, hogy 

valamit mutat, de nem sok mindenre jó. Az, hogy minden egyes szemétgyűjtő szigetet 

kamerával figyeljünk, kicsit nonszensz. Főleg, ha azt nézzük, hogy mennyibe került a mostani 

kamerarendszer.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Legalább a szelektív szigeteket kellene jelölni.  

 

Béni Norbert képviselő: Szerintem pont nem ott van a gond, hanem a kommunális 

hulladékszigetek környékén, amiből minden háznak minimum három kukája van.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért nem fogadtam el a kamerarendszerről szóló 

rendeletet, mert ezzel a kamerarendszerrel még említésszinten sem foglalkoznék. Az én 

értékrendem szerint felesleges dolog. Dolgozom azon, hogy egy másik kameraendszert 

csináljunk és mások figyeljék esetleg hatékonyabban.  

Abban egyébként egyetértek alpolgármester úrral, hogy azért behatárolható az a 8-10 terület a 

településen, ahol halmozott ez a probléma, ha oda elhelyezünk kamerát, de ahhoz kell egy jó 

rendszer és látó kamerák. Hamar visszahozná az árát. Abban is hiszek, hogy az első pár 50-

500 ezer forintos bírság kimenne, az emberek gondolkodnának. Elég szomorú, hogy ilyenekre 

van szükség, hogy az emberek elgondolkodjanak.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vegyes ügyekben más? 

 

b) Képviselői jelzés – térkő helyrehozatala 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném jelezni és az előző testületi ülésen is jeleztem, 

hogy az óvoda melletti játszótéren a szürke ütéscsillapító burkolat sérült. Ez egy szürke 

téglaszerű valami, fel van púposodva, rendbe kellene rakni. Egyre többe fog kerülni a 

rendbetétel.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Most volt a játszóterek ellenőrzése hatóságilag. Kíváncsi 

vagyok, hogy abban a jegyzőkönyvben szerepel-e ez az észrevétel.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem, mert ez nem a játszótéren van, ez egy összekötő út.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor nem ütéscsillapító. 

 

Béni Norbert képviselő: Az térkő. Kiszedték a térkövet, és valaki vissza is rakta.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ott 6-8 méteren hullámos.  

 

Béni Norbert képviselő: Felszedték a térkövet, egyik nap nem volt ott, másnap arra mentem, 

valaki óvatosan visszarakta. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Balesetveszélyes. Valaki kiszedi és arra mennek éjjel 

biciklivel, akkorát esik, mint a nagykabát.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Térkő.  

 

c) Képviselői jelzés – tanulmányi ösztöndíj 

 

Molnár Gyula László képviselő: Többen jelezték a tanulmányi ösztöndíjjal kapcsolatban, 

hogy akik elnyerték az ösztöndíj pályázatot, azok kaptak egy tájékoztatást, hogy minden 

hónap 5-éig van a kifizetés és az októberit nem kapták meg. Annak mi az oka? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A rendeletben az van, hogy minden hónap 5-éig, de utólag.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mondjuk el, hogy mi a probléma, hogy tudják az emberek. 

A szeptemberit megkapták rögtön, ahogy elnyerték. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. A szeptemberit októberben kapták meg, az októberit 

november 5-g fogják. Utólag van a folyósítás.  

 

d) Képviselői jelzés - áramház 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Szent István parktól ahogy jövünk lefele a Liszt Ferenc 

utcába, ott van egy kis összekötő járdaszakasz. Ott van egy áramház, és annak nagyon sokszor 

nyitva volt a hátoldala, most már össze van törve. A szolgáltatónak jelezni kellene, hogy azt 

rakják rendbe, mert abban 380 W van. 
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e) Képviselői jelzés – kapu visszahelyezése 

 

Molnár Gyula László képviselő: Segítségkérés érkezett hozzám a Kaposinál hátul, a 

víztározónál, az erdőhöz közel van, nagyon sok a vaddisznó és jelezni kellene a Nitrogén felé, 

hogy ahol bejutnak a zsilipekhez, ott régen volt egy kapu, az most nincsen, vissza kellene 

helyezni. Így a vaddisznó nem jutna be lakossági területekre ott nem dúvadkodna.  

Köszönöm szépen.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vegyes ügyekben másnak? 

 

f) Képviselői jelzés – zöldhulladék elszállítása, aknafedél 

 

Béni Norbert képviselő: A Berhidai út 84-86. között megint megnyírta magánszemély a 

bokrokat és van egy kupac zöldhulladék, ha elviheti a Pétkomm Kft.  

A Temető utcán a Fazekas utcától lefele van egy Telekomos aknafedél, aminek hiányzik a 

közepe. Belefér a lábam. Meg kellene nézni. Szerintem az egy csere. Szerintem ezt már 

jeleztük évekkel ezelőtt.  

 

Molnár Gyula László képviselő: 140-es szálló előtt is van ugyanilyen aknafedél.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyéb? Nem volt.  

 

 

16.44 órakor Miskolczi Ferenc alpolgármester megköszönte a részvételt és bezárta a 

nyilvános testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Miskolczi Ferenc  sk.               Szabóné Czifra Melinda sk. 

               alpolgármester                                               jegyző 


